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kuryr 15. listopadu 2023

EU agresivně digitalizuje své občany, USA budou
následovat…

infokuryr.cz/n/2023/11/15/eu-agresivne-digitalizuje-sve-obcany-usa-budou-nasledovat

Zatímco se naše pozornost soustředí na Blízký východ a válku v
Izraeli, globalisté se rychle blíží svému snu o skutečně digitální
společnosti, ve které jsou všichni lidé označováni, sledováni a souzeni
za vše, co dělají.

Tento týden bylo oznámeno, že Organizace spojených národů, Nadace
Billa a Melindy Gatesových a partneři Rockefellerovy nadace zahájili
kampaň za urychlení přijetí digitálních ID, digitálních plateb a sdílení
dat v 50 zemích do roku 2028, vše pod záštitou digitální veřejná
infrastruktura (DPI) ( zdroj ). Říkají tomu „agenda 50 v 5“. Není to
hezké? Myslím, že termín „Great Reset“ už lidé opotřebovali, takže
museli přijít s novým názvem.

Rozvojový program OSN (UNDP) oznámil plány celosvětově zavést
„digitální ID“ do roku 2030 a učinit je povinnými pro každého, kdo se
chce zapojit do společnosti, uvádí organizace Reclaim the Net, která
podporuje svobodu projevu a svobodu jednotlivce . na internetu.

Zdá se, že Evropská unie bude jednou z nejagresivnějších vlád
směřujících k digitalizaci svých občanů. Jakmile toho bude dosaženo,
dalším krokem bude digitální měna a poté kompletní systém hodnocení
sociálního kreditu. Čína je vzorem.

Evropský parlament a členské státy se právě dohodly na zavedení
digitální identity, informoval nizozemský poslanec 8. listopadu v článku
na X. Informovali jsme zde .

https://www.infokuryr.cz/n/2023/11/15/eu-agresivne-digitalizuje-sve-obcany-usa-budou-nasledovat/
https://sociable.co/government-and-policy/un-gates-foundation-50-in-5-digital-public-infrastructure/
https://reclaimthenet.org/the-gates-foundation-pushes-for-digital-id-systems-despite-criticism
https://uncutnews.ch/europaeischer-politiker-hat-schlechte-nachrichten-ueber-digitale-ids-und-digitale-waehrungen/


2/5

Po spuštění digitální identity bude dalším krokem digitální měna
centrální banky (CBDC). Ve Velkém resetu, známém také jako Nový
světový řád, jde duální digitalizace měny a lidských těl vždy ruku v
ruce.

A přesně to se podle Roose v Evropě plánuje.

Na X v příspěvku z 8. listopadu, který také obsahoval video, napsal:

“BREAKING: Velmi špatné zprávy.” Evropský parlament a členské státy
se právě dohodly na zavedení digitální identity, eID. Bezprostředně
poté eurokomisař Breton řekl: „Teď, když máme výměnu digitální
identity, musíme do ní něco vložit…“, čímž navrhl spojení mezi CBDC a
eID. Ignorovali všechny odborníky na soukromí a
bezpečnost. Procházejí tím. Nejsem optimista. Ale ještě není
pozdě. Ještě o tom musí hlasovat parlament. Dejte svému poslanci
najevo, že jste proti digitální identitě a chcete, aby váš poslanec
hlasoval proti.

Nizozemský novinář Marc van der Vegt v článku na X vysvětlil:
„Občané členských států o tom musí hlasovat, tečka. Velká většina v
nizozemském parlamentu byla proti eID. Přesto to v Bruselu podepsal
jeden z našich ministrů.

Zvýší se také tlak na USA, aby se připojily ke globálnímu digitálnímu
systému. V dubnu jsem hlásil, že v Senátu USA byl předložen návrh
zákona, který, pokud bude schválen, bude vyžadovat, aby všichni
Američané měli digitální ID kartu, aby mohli fungovat ve
společnosti. Podle mého názoru občané USA ještě nejsou připraveni
vydat se touto cestou plné digitalizace, i když jsme již její
součástí. Mnoho amerických letišť již má biometrické obličejové
skenery, které skenují váš obličej, než nastoupíte na mezinárodní
let. Ale věřím, že to bude trvat ještě několik let drtivé inflace a krvavé
třetí světové války, než budou Američané prosit své zákonodárce o
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jakékoli opatření, které jim slibuje návrat k míru a ekonomické
normálnosti. V tuto chvíli se digitalizace naplno projeví, podobně jako
očkování, jen intenzivněji.

Ale digitalizace bude v Evropě probíhat mnohem rychleji, protože na
regionální úrovni existuje další byrokratická vrstva, kterou lze použít k
obejití národního odporu.

Máme-li potíže s prosazováním svých zájmů u našich státních a
národních zákonodárců, oč snazší by bylo pro ještě vzdálenějšího
úředníka na regionální nebo globální úrovni ignorovat naše obavy? V
Evropě je to již případ Evropské unie.

Snaha digitalizovat lidstvo a udělat z nás poslušné otroky je nakonec
součástí systému satanské bestie ovládané OSN, WHO a WEF, která,
až bude plně rozvinuta, bude naplněním Zjevení 13. Jednoho dne bude
světová vláda a nikdo nebude moci nakupovat nebo prodávat,
pracovat, mít bankovní účet, dostávat lékařskou péči, přijímat vládní
pomoc (ano, to zahrnuje sociální zabezpečení) atd., aniž by se podřídil
systému zvíře. To bude zahrnovat digitální identifikaci.

Toto znamení pravděpodobně nebude viditelné, jak mnoho
křesťanů ponořených do poselství Left Behind očekává. Nenech
se obalamutit. Půjde o digitální znak, který je neviditelný pouhým
okem, ale lze jej snadno rozpoznat pomocí dnešní technologie
skenování, díky čemuž systém pozná, kdo k němu patří a kdo
ne. Ti, kteří do ní patří, jsou umělou inteligencí rozpoznáni a
získávají přístup do obchodů, úřadů, lékařských ordinací atd., a to
jak online, tak v obchodech. Těm, které nerozpozná, bude odepřen
vstup, ať už se jedná o webové stránky nebo fyzické obchody.

https://stranapro.cz/
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Podle mého názoru je rozumné se domnívat, že ti z nás, kteří odmítají
být digitálně označeni – a tím se odmítají stát digitálními otroky
systému – budou moci nějakou dobu relativně bez úhony fungovat v
nějaké formě off-grid. společenství, která vyklíčí a možná i
vzkvétají. Jak si stále více lidí uvědomuje, že je možné žít šťastně a
svobodně mimo systém, ti, kteří jsou u moci, přejdou do útoku a pokusí
se je zlikvidovat.

Pamatujte: Satan má své znamení, ale jediný Bůh Stvořitel a jeho Syn
Ježíš Kristus také označili své následovníky. Jakou postavu si
vyberete? Satanské znamení se objeví jako bezpečná cesta a všichni,
kdo následují stádní instinkt moderního skupinového myšlení, jej
přijmou. Málokdo to bude i zpochybňovat. Během zkušebního provozu
v letech 2020 a 2021 globalisté dokázali, že dokážou úspěšně řídit
ovce. Jen málokdo byl ochotný obětovat svou práci nebo společenské
postavení, aby šel proti stádu.

V posledních měsících jsme byli svědky toho, že Američané,
Kanaďané a Evropané jsou připraveni vyjít do ulic ve velkém počtu na
protest proti tomu, co vnímají jako zničení palestinské svobody a
sebeurčení. Ale kolik z těchto zápasníků bylo ochotno demonstrovat za
své vlastní svobody, když byli během pandemie masově
marginalizováni?

Jediné znamení, které přijmu, je znamení jediného pravého Spasitele
duší, Ježíše Krista. Je čas dát se do pořádku s Bohem, důvěřovat jen
jemu a jemu samotnému, pokud jde o vaše vlastní blaho, a zaujmout
postoj, který se již nedrží světového systému, který se rychle stává
systémem šelmy ze Zjevení 13 transformováno. To vyžaduje mnoho
duševní, fyzické a duchovní přípravy, abychom mohli „vydržet až do
konce“, jak říká Písmo.

Leo Hohmann
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